

မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူအုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်

၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)						
၁	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့မည်မျှဝေးပါသလဲ ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	မြို့နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	ရွှေမြင်တင်၊အုတ်ဖို၊ဂုံမင်းအရှေ့၊ လှိုင်းတာ၊စံကျောင်း၊ဘုရားပျို၊ ထိန်ကုန်း၊တူးချောင်း၊ဆယ့်နှစ်ရွာ၊ မင်းဆယ်၊ပုဇွန်လွှာ၊ဘဝိုင်း၊ ခြောက်ဆယ်ရိုး၊ဝက်ချောင်း၊ လှည်းဆိပ်၊ရေလဲစု၊ပျဉ်းမချောင်း၊ ဦးတို၊ကန်းနားစု၊မအူချောင်း၊ အိပ်ကလပ်၊အကယ်ချောင်း၊ ညောင်ပင်သာ၊မြင်းကတောင်၊ မကျီးတန်း၊လက်ပန်တန်း၊ခနွဲက ဘို၊ကျခတ္တော၊ကျွန်းကြား၊ပျဉ်ဘိုး၊ စံကျောင်း၊ကဇင်းငူသုံးထပ်ကျော	မရမ်း၊အစုကြီး၊မင်းတစု၊ပိန်းချောင်း၊သလပ်ခွာ၊ရေလဲနဲ့ကော၊ဒေါဝါး ကျုံ၊ပျော်လေး၊ကျုံပေ၊ချောင်းလေး၊ ကောက်ကြီးကုန်း၊သိမ်ကုန်း၊ တာလမ်းကုန်း၊ဒလပန်း၊လိမ်ကုန်း၊ ဂျုံချောင်း၊ကျုံပတော၊ဆုတောင်း ပြည့်အရှေ့၊ခနော်၊ဆင်ချောင်း၊ ဘောစကိုင်း၊အညာစု၊နတ်ချောင်းစု ၊ ခနော်ဝ၊သပြေချောင်း၊ခရေကန်၊ ဗြန့်ကြီးအလယ်ကုန်း၊ဆောက်သေ ရိုး၊(ဘောမိစု)၊ဘိုးလှသွယ်စု			

		<p>င်း၊တောင်ပိုကြီး၊တိုက်ဖက်၊ ခြောက်ဆယ်ရိုးစိန်ကျွန်း၊မတ်၊ ဂုံမင်းဒလ၊နွေလမ်းစု၊ဆယ်နှစ်ရွာ၊ ကျွန်းကြီး၊ကလောင်ပိုင်၊ပသွယ်၊ ဘုရားလေးဆူ၊ဇီးပင်စု၊တော်တရ၊ ပရိုက်ချီ၊ပသွယ်အောက်စု၊တလုပ် စု၊ပေပင်တောင်ရွာ၊ပေပင်တော င်အထက်၊သောင်တန်း၊ပြလင်း၊ လှေဆွဲ၊ကျခတ္တိုး၊ကျခတ္တော၊ ရေကျော်၊ဆုံကုန်း၊ချောင်းကြီး၊ရွာ သစ်ကြီး၊ရွှေကျောင်းမြောက်၊တူး ချောင်း၊အုတ်ဖို၊ဂုံမင်း၊ဘုရားပျို၊စ စ်ကိုင်း၊ထွန်းပပျဉ်ဘိုး၊ထွန်းပ၊မယ် လမ်းပျော်၊ဆုတောင်းပြည့်၊တော် ကြီး၊မင်းကုန်း၊ကျွန်းတောစု၊ ဆုတောင်းပြည့်ရွာ၊ဝါးတောစု၊ ကျုံတကယ်၊တောကြီး</p>	<p>(ညောင်ဝိုင်းစု)၊ညောင်လမ်း၊သာ ယာကုန်း၊ရွာသစ်ကုန်းအရှေ့၊လယ် ဦးစု(အလယ်စု)၊ဂရက်ကျော်၊ဂရက် ကျော်မြောက်၊ရွာသစ်ကုန်းအရှေ့၊ ကြိတောလေး(ခမောက်စု)၊ ညောင်ကုန်း(ဂရက်ကျော်အရှေ့)၊ အနောက်ကုန်း၊မြတ်လမ်းကြီး၊ ဘုရားကြီးဒေါင့်၊ဆပ်သေ၊အညာစု၊ ကုလားမချောင်း၊ပျဉ်မကုန်း၊ကု လား ကုတ်၊ဒေါင့်ကြီး၊အောက်ဒေါင့်ကြီး၊ အထက်ကင်းတော၊ကြိတောကြီး၊ အနောက်ကုန်း၊မရမ်း၊ကြူဂရက်၊ တံခွန်တိုင်၊ကျုံတနောင်၊ကျုံဖား၊ ပိတောက်စု၊သရက်ငူ၊သရက်တော၊ ရုံးချောင်း၊ကျုံသနောင်၊ကျုံသမိုင်၊ အေးပုံစု၊မိမ္မပြေး၊လက်ပန်ဇင်၊ဆ ယ်ကြီး၊အေး၊စော်ပန်၊ဆင်ပျံဆိပ်၊ ဂျုံအိုင်၊ဇီးပင်၊ဇီးပင်အထက်စု၊ စွတ္တမူ(အလယ်စု)ဘုရားချောင်း၊ မအူချောင်း၊အောက်ဇရပ်လှလေး၊ ရွှေလှေ၊ငှက်ပျောတော၊အင်္ကျီ၊ ဆင်လမ်းကြီး၊မသမံ၊ကျုံကင်း၊ ရေတွင်းကုန်း၊သပြေချောင်း၊ကြိ တော်စု၊ပေါက်ပဒန်၊အုန်းပင်စု၊နံဂါ</p>			
--	--	--	--	--	--	--

			<p>တံရိုး၊ တောကျောင်း(အထက်)၊တော ကျောင်း(အောက်)၊ပျဉ်တုံးကလေး၊ ထိန်ကုန်း၊နံဂါတ်၊ကျွန်းဒိပ်၊မရမ်း တော၊ပေါက်ချောင်း၊မရင်းတုံး အနောက်၊မရင်းတုံးအရှေ့မင်းသား ကျွန်း၊ကျောင်းတော်ကလေး၊ ရေပေါ်ကုန်းတန်း၊ပျဉ်တုံးကြီး၊ရေ ပေါ် ကြီး၊ခြောက်အိမ်တန်း၊ထိန်ကု လားကုန်း၊သပြေကုန်း၊သရက်တန်း၊ ရွှေဒင်္ဂါကျွန်း၊ကာကကျွန်း၊ဝဲဒေါင့်၊ ဝါးဘိုးစု၊ကျွဲဖြူသောင်၊ရွာကလေး၊ ရေလဲကြီး၊မလကာကုန်း၊အစုကြီး၊ ဥယျာဉ်စု၊နွဲမာကုန်း၊ကန်စု၊နွဲဟထုံး၊ အင်းစု၊ဇရပ်လှကြီး၊ပိန်းချောင်း၊စံ ကျ၊ဂုံညှင်းတန်း၊စာဖြူစု၊လက်ခုပ် စု၊ဂရက်တာ၊ကျုံပေ၊စာဖြူဝဲ အထက်၊ငါးကြင်းချောင်း၊ပေပင် ဆယ်နှစ်ရွာ၊ဘုရားကုန်း၊ခတ္တိယကု န်း၊ခတ္တိထုံး၊ခတ္တိယ၊ခတ္တိယကမ်းနား</p>			
	<p>မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ</p>			<p>ယင်းယို၊မဿမံ၊ရေပေါ်ရေလဲ၊ကဇင်း တော၊ခတ္တိယအထက်၊ခတ္တိယထုံး၊ မလကာကုန်း၊ဝါးငူ၊မှင်ပတော(အလယ်) မှင်ပတောအနောက်၊မှင်ပတောအရှေ့၊ ရေတွင်းကုန်း၊ထောက်ရွာကုန်း၊ကျုံလ</p>	<p>ထိန်ကုလားကုန်း၊မြစ်ဝ၊ သပြေကုန်း၊သရက်တန်း၊ ရွှေဒင်္ဂါးကျွန်း၊ဆင်သေ၊ ကာကကျွန်း၊ဘွတ်အိုင်၊ သောင်ကုတ်၊ပေါ်တော်မူ၊</p>	

				<p>မ်းကျူလမ်းကြီးကျူတိုင်းကလေးမိုးကု ပ်ထိန်ကွင်းရေဖျန်းတော်ပရိုက်နယ် ခြားအလယ်ရိုးနာကဆာကျူတမား၊ လိပ်ကပ်ကလပ်မြေနှုသရက်ချောင်း၊ တက်ဆိပ်ကျူတုံးညောင်ပင်သာ၊ ပိုက်တန်းအုန်းပင်စုကျွဲတလင်း၊ ဂျိုးကုန်းရွှေလှေငှက်ပျောတောအက္ခီ၊ ကသဝင်ကင်းတောသရက်နှစ်ပင်၊ အောက်ကင်းတောလေ့ပင်ကသဝင် အထက်စုကျွန်းသာယာရေဘော်ကြီး၊ ကသဝင်အလယ်စုပြည်တော်သာ၊ ဂျိုးဖြူသောင်ဘုရားကြီးကုန်းသုံးအိမ် တန်းသူဌေးကုန်းကြက်ကျွန်းဥတို၊ ဝေယံကျွန်းရွှေဖလားကျွန်းကပ္ပလီကု န်းကင်းဝကြီးသရက်ငှက်ကျွန်းစုထိပ် တပ်တံတားချောင်းကျူကျွန်းပေါက် တောထုံးကလောပြာမလောပဒေါက် ချောင်းရွှေဒဂါးကျွန်းရေပြင်းချောင်း၊ ရေပေါ် ရေလဲရေလဲအောက်စုရုံးငှက်ရေလဲ နဲ့ကောအိုင်ကနူးအက္ခီအက္ခီအငူလေး၊ နဲ့ကောညောင်ပင်ရေလဲတောင်၊ စွတ်တမူသရောသာတင်းကုပ်ကြီး၊ ရုံးတောအိုးဘိုအုန်းပင်စုကန်စုရုံး တောအလယ်စုရုံးတောကမ်းနားအိုးဘို</p>	<p>ကြက်သွန်ကျွန်းသုံးခွ၊ လေပထောတစ်တေတူး၊ ကျူကလောင်၊</p>	
--	--	--	--	--	---	--

				<p>ဆင်ခေါင်း၊ကျုံ့တနီး၊ဘုရားစု၊ချောင်း ဖျားကြီး၊ဆင်ကလေး</p>		
J	<p>မည်သည့်ကျေးရွာ များ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိက ကုန်းလမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစာတိုင် များ၌ ဖော်ပြပါအကြောင်း များကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့်အ ကြောင်းများ အပေါ် မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ ဖော်ပြပါ။</p>	<p>မိုးသည်းထန်စွာ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်း စသည်</p>	<p>လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ</p>	<p>အခြေခံအဆောက် အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း</p>	<p>အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)</p>	<p>အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြ ပါ)</p>

		ကသာဝင်၊ရေပေါ်ကြီး၊လက်ပံ ထိုး၊ ရေပေါ်ရေလဲ၊အေးရွာ၊ဆယ်ကြီး၊ ကြက်ကျွန်း	-	-	-	-
၃	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် အနီးဆုံးကျန်းမာရေး ဌာနနှင့် မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	နံဂါတ်ရိုး၊ကျွန်းဒိပ်၊နံဂါတ်၊မရမ်း တော၊ပေါက်ချောင်း၊မရင်းတုံး အနောက်၊မရင်းတုံးအရှေ့မင်း သားကျွန်း၊ကျောင်းတော်ကလေး၊ ရေပေါ်ကုန်းတန်း၊ပျဉ်းတုံးကြီး၊ ရေပေါ်ကြီး၊ကွာလာတော၊ဆင် သေ၊ရွှေဒဂါးကျွန်း၊ဂုံမင်းအရှေ့၊ ဂုံမင်းအနောက်၊တူးချောင်း၊အုတ် ဖို၊ဘုရားပျို၊ရွှေမြင်တင်၊မင်းဆယ် ၊	ဝက်ချောင်း၊စွတ္တမူမတ်၊နွေလမ်းစု၊ ဆယ်နှစ်ရွာ၊ပေပင်စု၊သရက်တော၊ ကျောက်တိုင်၊သံပုရာချောင်း၊ ဒေါင့်ကြီး၊သပြေကုန်း၊အညာစု၊မြစ် ဝ ကုလားစု၊ဂိုဒေါင်စု၊ဇီးဖြူကော ချောင်း၊ကုန်းတန်းကြီး၊ပသွယ်၊ဘု ရားလေးစု၊ဇီးပင်စု၊ပသွယ်အောက် စု၊ တော်တရ၊ပရိုက်ချို၊တလုပ်စု၊ သောင်တန်း၊လှေဆွဲ၊ကျခတ္တိုး၊			

		<p>ဘဝိုင်းအကယ်ချောင်း၊ရွှေလှေ၊မင်းဂရု၊ဇီးပင်၊သလပ်ခွာပိန်းချောင်း၊ဇရပ်လှကြီး၊ကျုံတုံးလေး၊ရေလယ်ချောင်း၊ကျုံတုံးကြီး၊အုန်းပင်စု၊ အင်းတကော၊ သရက်ငူ(အထက်)၊ မရမ်း၊ဖောမိကုန်း၊ကျုံတိုင်းကြီး၊ ရုံးတော၊အိုးဘို၊ကျုံသနောင်၊ရေပေါ်ရေလဲ၊ရေလဲအထက်စု၊ကြူဂရက်၊တံခွန်တိုင်၊ကျုံသမျှင်၊ကျုံကနောင်၊ကျုံဖား၊ပိတောက်စု၊သရက်ငူ၊သရက်တော၊ဂုံမင်းဒလ၊ ဖော်ပန်းဆင်ပျံဆိပ်၊ဂျိုးအိုင်၊ ကျောင်းစု၊ဇီးပင်၊ဇီးပင်အထက်စု၊</p>	<p>ကျခတ္တော၊ရေကျော်၊ဘုရားချောင်း၊မအူချောင်း၊သရက်ငူ၊ကင်းဝကြီး၊ ဂျုံကုန်းစု၊ထိန်တပ်၊ဥတို၊တံတားချောင်း၊ကျုံကျန်းသုံးခွ၊ဘွတ်အိုင်၊ ဇလပ်ထော်၊ကျုံကလောင်၊ ကျုံတိုင်းကလေး</p>			
<p>ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အဝေးဆုံးရွာများ</p>				<p>မြေနု၊သရက်ချောင်း၊တက်ဆိပ်၊ ကျုံတုံး၊မြစ်ဝ၊ပေပင်စု၊သရက်တော၊ ကျုံလမ်း၊ကျုံလမ်းကြီး၊ကျုံတိုင်းကလေး၊ ဇလုပ်၊ယင်းယို၊စွတ္တမူ၊သရောသာ၊ မဿမံ၊ဆုတောင်းပြည့်၊တောကြီး၊ မင်းကုန်း(တောင်)၊မင်းကုန်း(မြောက်)၊ ကျွန်းတောစု၊ဆုတောင်းပြည့်ရွာမ၊ ဝါးတောစု၊ကျုံတယ်၊တောကြီး(အရှေ့)</p>	<p>ကဿဝင်၊အောက်ကဇင်းတော၊သရက်နှစ်ပင်၊ ကျွန်းသာယာ၊ရေပေါ်ကြီး၊ကဿဝင်အောက်စု၊ ပြည်တော်သာ၊ဂျိုးဖြူသောင်၊ဘုရားကြီးကုန်း၊ ဘုရားကြီးရွာသစ်၊ဝေယံကျွန်း၊ရွှေဖလားကျွန်း၊မြစိမ်းကျွန်း၊ဝေဘူကျွန်း၊ အေးရွာ၊ကပ္ပလီကျွန်း၊ခတ္တိယအထက်၊ခတ္တိယထုံး</p>	

						မာလကာကုန်း၊ဝါးငူမှိုင် ပတော(အလယ်)၊မှိုင်ပ တောအနောက်၊ရေတွင်း ကုန်း၊ထောက်ရှာကုန်း(၊ တောင်)၊ထောက်ရှာကုန်း မြောက်၊ကျုံခရမ်း၊ကျခ တ်ကုန်း၊ ပိတောက်စု၊လုံမ၊အလွ တ်ဝ၊ကျုံဖောင်လေး၊ကျုံ ဖောင်ကြီး၊လမ်းဖြတ်စု၊ ထန်းပင်ကုန်း၊တံတားစု၊ သုံးခွလေး၊လိပ်ပုတ်ကုန်း၊
--	--	--	--	--	--	---

၁.၂။ အထွေထွေလူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

စုစုပေါင်းလူဦးရေ		တိုင်းရင်းသား		ဘာသာစကား (များ)		အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ
ကျား	မ	အဓိက	အခြား	အဓိက	အခြား	
၁၃၅၃၉	၁၄၁၇၉	ဗမာ၊ကရင်	-	ဗမာ၊ ကရင်	-	လယ်၊ ကိုင်း၊ သင်ဖျာ၊ ကွမ်း၊ ငရုတ်၊ ငါး

၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

--

<ul style="list-style-type: none"> • မြို့နယ်ရှိ ရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လက္ခဏာတစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံး တွေ့ရှိရသနည်း။ • ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များ ကို စာရင်းပြုစုပါ။ 			
ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်၊ အကာအဝေး)	ပဋိပက္ခ (လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခ၊ ရပ်ရွာလူထု အသိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ပဋိပက္ခ စသည်)	နေရပ် စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်း ရခြင်း	ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေး
<p>ပန်းတနော်မြို့နယ်သည် မြောက်ဘက်တွင်မြင့်၍ တောင်ဘက်သို့ တဖြည်းဖြည်း နိမ့်ဆင်းသွားသည်။ မြစ်ချောင်း၊ အင်း အိုင်များပေါများ၍ မြေခိုမိုပိုင်းဒေသ ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>ပန်းတနော်မြို့နယ်၏ မြို့ရေယာမှာ (၁.၃၃)စတုရန်းမိုင်၊ ကျေးရွာအုပ်စု ရေယာသည် စတုရန်းမိုင်(၄၉၇.၁၉)နှင့် မြို့နယ်ရေယာသည် (၄၉၈.၅၅) စတုရန်းမိုင်ဖြစ်ပါသည်။</p>	မရှိပါ	မရှိပါ	လုံခြုံမှုရှိပါသည်။
ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ နေထိုင်မှု	လူနည်းစု (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု)	အမျိုးသမီး စာတတ် မြောက်မှု/ ပညာရေး	ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှု
<p>ကျုံတုံးကလေး၊ ဘဝိုင်း၊ ဂုံမင်းအရှေ့၊ ဂုံမင်းအနောက်၊ တူးချောင်း၊ ဇရပ်လှကြီး၊ ပိန်းချောင်း၊ အစုကြီး</p>	ရခိုင်၊ ရှမ်း	၃၀%	၂၄၈၅၈
ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး	မိဘမဲ့များ	မသန်စွမ်း	အခြား (ဖော်ပြပါ)

၁၀%	၁၀%	မရှိ	-
-----	-----	------	---

အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း

	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/ သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?
	မိုးရာသီဖြစ်၍ သွားလာရေးခက်ခဲခြင်း၊	ငွေလွှဲငွေထုတ် မလုပ်တတ်ခြင်း၊ ဘဏ်သို့ငွေများ သွားမထုတ်ရဲခြင်း	လယ်၊ကိုင်း၊ယာဆင်းနေရခြင်းနှင့် အခြားကိုယ်စားလှယ်များအခြား မြို့များသို့ အလုပ်သွားလုပ်သဖြင့် Coss သင်တန်းတက်ရန် အခက်ခဲ ဖြစ်နေပါသည်။	ရပ်ကွက်၊ကျေးရွာ၊အုပ်စုများသို့ စာရင်းမကောက်မီ အသိပညာ ပေးပြုလုပ်ရန် ဌာနဆိုင်ရာများ နှင့် ကြိုတင်ပူးပေါင်းဆောင်ရန်၊ ရပ်ရွာလူထုပူးပေါင်းပါဝင်လာ အောင် ရှင်းပြခြင်း
တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မတူညီသည့် ဘာသာစကား)	ရခိုင်၊ ရှမ်း	-	-	ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်ဘက်ရှိ အကွက်များမှ ဆွေးနွေး ရရှိသည့် အချက် အလက်များသည် လုပ်ငန်းစဉ်
စာတတ်မြောက်မှု	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူများ စာတတ်မြောက်သူများသည့် အတွက် စာရင်းသွင်းရာတွင် လွယ်ကူပါသည်။	စာတတ်မြောက်မှုများရှိ၍ ငွေလွှဲ ထုတ်ခြင်း၊ဘဏ်သို့ငွေထုတ်ခြ င်း ကို သင်ပြပေးလျှင် လွယ်ကူမည် ဖြစ်ပါသည်။	သင်တန်းသင်ပေးရန် စာတတ်မြောက်မှုများရန် အခက်အခဲသိပ်မရှိပါ။	များ ရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြု မည်ကို မျက်လုံးထဲမြင်လာ စေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြ ထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအကွက်သည် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ

				<i>ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။</i>
ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ	မိသားစုဝင်များသည်ပန်းတနော် မြို့တွင် ကျန်ရှိခဲ့ပြီး ရန်ကုန်တွင် အလုပ်သွားလုပ်နေပါသည်။	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ၏ ကိုယ်စား လှယ်သည် ရန်ကုန်တွင် အလုပ် သွားလုပ်နေသဖြင့် ပန်းတနော် မြို့သို့ ငွေလွှဲငွေထုတ်ရန် ပြန် လာထုတ်ရန် အခက်အခဲ ရှိပါ သည်။	နယ်ရောက်နေသဖြင့် သင်တန်း ပြန်လာတတ်ရန် အခက်အခဲ ရှိပါသည်။	
နိုင်ငံတွင်း နေရပ်စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်းသူများ	-	-	-	
	-	-	-	
ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာမှ ဝေးလံသည့် နေရာ၌ နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုများ	-	-	-	
ချို့တဲ့နွမ်းပါးသည့် မိသားစုများ	ဆင်းရဲနွမ်းပါး၍ ဆေးရုံတွင် မမွေးဖွားနိုင်သဖြင့် အရပ်လက်	-	-	

	သည်ဖြင့် မွေးဖွားခဲ့သဖြင့်စာရင်း ကောက်ယူရန် မပါဝင်ခဲ့ပါ။			
ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး	-	-	-	
မိဘမဲ့များ	-	-	-	
မသန်စွမ်း မိသားစုဝင်များ ရှိသည့် မိသားစုများ	အကျိုးခံစားခွင့်မိသားစုဝင်များ တွင် မသန်စွမ်းမရှိပါ။	-	-	
(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။		အမည်။	ဒေါ်သီတာထွေး	
		ရာထူး။	ဒု-ဦးစီးမှူး	
		လက်မှတ်။		
		နေ့စွဲ။	၂၄.၇.၂၀၂၀	

မြို့နယ်အဆင့် ရပ်ရွာလူထု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြဉ်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်										
အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ (ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်- လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက်မှ တွေ့ရှိချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ မွမ်းမံပြင်ဆင်ရန်ဖြစ်သည်။)	မည်သည်တို့	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့် အချိန်		မည်သည့် နေရာ	မည်သူတို့က	လိုအပ်သော ရင်းမြစ်များ			ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်/ ဘတ်ဂျက်
	(လုပ်ငန်းဆောင်တာ)	(ဦးတည်သတ်မှတ်ထားသူများ)	(ကာလ)	(အချိန်)	တည် နေရာ	(တာဝန်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်)	(ဆက်သွယ်ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ ပုဂ္ဂိုလ်များ)	ဘာသာစကား	ပစ္စည်းများ	
၁။ ထိခိုက်ခံရလွယ်သော၊ အကျိုးခံစားခွင့် လက်လွတ်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေရှိသော၊ သွားလာရောက်ရှိရန် ခက်ခဲသော အိမ်ထောင်စုများအ	အစည်းအဝေးများ တွင် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခြင်း	သွားလာရောက်ရှိရန်ခက်ခဲ၍ ဖယ်ကြဉ်ခံရနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိသည်ဟု	၂၀၂၀ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ (လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်အတွက် အထွေထွေ	ညနေ	ကျေးရွာ X (ဘုရားကျောင်း)	V-SPC အဖွဲ့ဝင်များနှင့် VCSW များ	ဦးလှ	ရှမ်း၊ လားဟူ	Xxxx	xxxx

<p>တွက် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အိမ်တိုင်ရာရောက် ကမ်းလင့်ထောက် ကူမှု</p>		<p>ဖော်ထုတ် သတ်မှတ် သိရှိရ သော အိမ်ထောင် စုများ</p>	<p>လူထုစည်းဝေးပွဲပြီး သည့်နောက်)</p>							
<p>ငွေလွှဲငွေထုတ်သူများ အား သင်ပြပေးလျှင် ရရှိပါသည်။</p>	<p>အကျိုးခံစား ခွင့်ရှိသူ၏ ကိုယ်စား လှယ်များ</p>	<p>မရှိပါ။</p>	<p>၂၀၂၀ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လဆန်းစစ် ချက်အတွက်ပူး ပေါင်းမှုရှိလာပါ သည်။</p>	<p>နံနက်</p>	<p>စာသင် ကျောင်း ဘုန်းကြီး ကျောင်း ခန်းမ</p>	<p>အုပ်ချုပ် ရေးမှူးရာ မှူး/ဆယ် မှူး၊ကျန်း မာရေး</p>	<p>အုပ်ချုပ် ရေးမှူး</p>	<p>ဗမာ ကရင်</p>	<p>Flip chart မာကာပင်</p>	<p>-</p>
<p>(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။</p>				<p>အမည်။</p>	<p>ဒေါ်သီတာထွေး</p>					
				<p>ရာထူး။</p>	<p>ဒု-ဦးစီးမှူး</p>					

	လက်မှတ်။
	နေ့စွဲ။ ၂၄.၇.၂၀၂၀